
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 10. května 2021 
 
 
Místo a čas konání: online prostřednictvím aplikace MS Teams, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., doc. Ing. Jiří Cakl, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. PhDr. Milena 
Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr 
Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. 
 
Hosté: 
doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., Mgr. Irena Reimannová, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0006/2021 

 

Program jednání: 

 
1. Zahájení. 
2. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího akademicky zaměřeného 

studijního programu Ethics and Political Philosophy Fakulty filozofické. 
3. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
4. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
5. Projednání Dodatku Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností na Univerzitě Pardubice za rok 2020. 
6. Projednání návrhu na předsedkyni ekonomické odborné komise RVH UPa. 
7. Různé. 
8. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání novou členku RVH, doc. Myškovou, znovuzvolené členy, prof. Lenderovou a Ing. Kubu, 
i ostatní přítomné členy RVH. Prof. Málek stručně seznámil členy RVH s programem jednání a s pravidly 
pro distanční jednání a hlasování. Členové RVH online hlasováním schválili představená pravidla 
i program. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
  



2 

 

2. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ navazujícího akademicky zaměřeného studijního 
programu Ethics and Political Philosophy Fakulty filozofické. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která stručně seznámila přítomné členy s předkládanou 
žádostí o akreditaci studijního programu Ethics and Political Philosophy Fakulty filozofické. O udělení 
akreditace studijního programu bude rozhodovat Národní akreditační úřad (dále jen „NAÚ“). 
Prof. Lenderová, předsedkyně humanitní odborné komise, přiblížila projednávání žádosti v odborné 
komisi RVH. Prof. Málek nechal hlasovat o usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu  
Ethics and Political Philosophy, č. FF/2021/143/1, se standardní dobou studia dva roky, a doporučuje 
rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 

K jednání se připojil doc. Švadlenka. 
 

3. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Málek přivítal na jednání RVH děkana Dopravní fakulty Jana Pernera (dále jen „DFJP“), 
doc. Švadlenku, a předal slovo místopředsedovi RVH, doc. Caklovi. Doc. Cakl shrnul rozdělení změn 
v uskutečňování studijních programů dle aktuálně platné vnitřní legislativy UPa a upozornil 
na připravované změny v této úpravě. Doc. Cakl následně požádal děkana DFJP o stručné představení 
změn, které se týkají celkem osmi studijních programů. Oznámení změn ve studijních programech DFJP 
jsou uvedena v příloze tohoto zápisu.  
Doc. Švadlenka zdůraznil, že u žádného studijního programu se nejedná o změny závažného 
charakteru, které by bylo nutné oznamovat NAÚ. Dále poznamenal, že veškeré předkládané změny 
splňují akreditační standardy UPa. 
Nejrozsáhlejší změny se týkají bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Dopravní 
stavitelství, který je akreditovaný NAÚ s kontrolní zprávou týkající se personálního zabezpečení 
studijního programu do konce roku 2022. Doc. Švadlenka upozornil, že několik nových garantů 
předmětů profilujícího základu výše zmíněného studijního programu má již splněná habilitační kritéria 
a jejich habilitační řízení bude zahájeno v nejbližší době. Doc. Cakl poznamenal, že by bylo vhodné, 
aby alespoň někteří z nových garantů předmětů profilujícího základu byli v době předkládání kontrolní 
zprávy na NAÚ již habilitovaní.  
V otevřené diskuzi vystoupil dr. Bělina. 
Prof. Málek poděkoval doc. Švadlenkovi za účast na jednání RVH. 

Jednání opustil doc. Švadlenka. 
Doc. Cakl nechal hlasovat o usnesení k tomuto bodu jednání. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předložené změny v uskutečňování 
studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 

K jednání se připojila dr. Reimannová. 
 
4. Projednání změn v uskutečňování studijních programů fakulty filozofické. 
Prof. Málek přivítal na jednání RVH proděkanku pro vzdělávání Fakulty filozofické, dr. Reimannovou, 
a požádal doc. Cakla o představení tohoto bodu programu. První projednávanou změnou je změna 
garanta bakalářského studijního programu Slavistická studia zemí Evropské unie – 
bulharština/chorvatština/polština/slovinština. Jedná se o změnu závažného charakteru, 
kterou projednává a schvaluje RVH a změna musí být oznámena na NAÚ. Dr. Reimannová seznámila 
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členy RVH s hlavními důvody této změny. V otevřené diskuzi k této změně vystoupili doc. Cakl 
a prof. Fusek.  
Následně doc. Cakl požádal dr. Reimannovou o představení a zdůvodnění skupiny personálních změn 
týkajících se čtyřech studijních programů. V otevřené diskuzi vystoupili prof. Fusek a doc. Myšková. 
Doc. Cakl poděkoval dr. Reimannové za účast na jednání.  

Jednání opustila dr. Reimannová. 
Doc. Cakl nechal hlasovat o usnesení k tomuto bodu jednání. 
Návrh usnesení k bodu 4a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu Slavistická 
studia zemí Evropské unie - bulharština/chorvatština/polština/slovinština, se standardní dobou studia 
3 roky, a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
Návrh usnesení k bodu 4b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předložené změny v uskutečňování 
studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Projednání Dodatku Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností na Univerzitě Pardubice za rok 2020. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která shrnula proces tvorby a projednávání Dodatku Zprávy 
o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností na Univerzitě Pardubice 
za rok 2020 a stručně představila obsah předloženého dokumentu. Dodatek byl k dispozici členům RVH 
a vedení UPa, k předkládanému znění nebyly vysloveny žádné zásadní připomínky. 
Prof. Málek požádal členy RVH o hlasování.  
 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předložené znění Dodatku 
ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity 
Pardubice za rok 2020 a schvaluje jeho postoupení grémiím Univerzity Pardubice k projednání. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Projednání návrhu na předsedkyni ekonomické odborné komise RVH UPa. 
Prof. Málek přednesl přítomným členům návrh na jmenování nové členky RVH, doc. Myškové, 
předsedkyní ekonomické odborné komise RVH a poznamenal, že předsedou ekonomické odborné 
komise byl prof. Čapek, kterému skončilo členství v RVH k 30. 4. 2021.  
Prof. Málek požádal členy RVH o tajné hlasování k tomuto bodu jednání. 
 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doc. Ing. et Ing. Renátu 
Myškovou, Ph.D. jako předsedkyni odborné komise pro oblast vzdělávání Ekonomické obory. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Různé. 
Prof. Málek informoval členy RVH o obsahu závěrečného protokolu z hodnocení UPa v rámci 
Hodnocení M17+ a zmínil především výsledky celostátního hodnocení v rámci Modulů 1 a 2 
dle jednotlivých oborů FORD. Závěrečný protokol z hodnocení bude členům RVH poskytnut jako interní 
materiál. 
Prof. Molková informovala o přípravě kontrolních zpráv k institucionální akreditaci pro tři oblasti 
vzdělávání – Ekonomické obory, Informatika a Historické vědy. Termín pro odevzdání kontrolní zprávy 
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pro oblast vzdělávání Historické vědy byl diskutován s NAÚ, jelikož v dostupných materiálech NAÚ byly 
uvedeny dva různé termíny. Kontrolní zprávu pro oblast vzdělávání Historické vědy má UPa povinnost 
odevzdat k 31. 7. 2022. Prof. Molková stručně přiblížila zadání kontrolních zpráv a požádala přítomné 
členy o připomínky k obsahu i struktuře připravených kontrolních zpráv do 28.5.2021. 
Prof. Molková představila znění nové celouniverzitní směrnice, která by měla být návodem na přípravu 
studijního programu, realizaci změn a hodnocení studijního programu. Směrnice v sobě integruje 
doposud vydaná opatření rektora z oblasti akreditací. Členové byli požádáni o zpětnou vazbu 
k připravované směrnici do dvou týdnů, aby směrnice mohla být vydána v průběhu června. 
Prof. Molková informovala o přípravě manuálu práce v akreditačním systému ISAK a nabídla členům 
RVH a odborných komisí RVH školení akreditačního systému ISAK. 
 
8. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH, 
které se uskuteční 14. června 2021, a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 10. května 2021 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


